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PROTOKÓŁ nr 3/2025 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krośnice 

w dniu 17 stycznia 2025 r. 
 

 

Ad 1. Posiedzenie o godz. 13:00 otworzył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Gracjan Witek. Na 

podstawie listy obecności (zał. nr 1) Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 5 

radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad (zał. nr 2): 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Komisji w dniu 29 maja 2024 r. 

4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji w 2024 roku. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad.  

 

Ad 3. Protokół z II posiedzenia Komisji w dniu 29 maja 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Przewodniczący Gracjan Witek omówił przygotowane sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej w 2024 roku (zał. nr 3). Radna Wioletta Pacyna zauważyła, że Komisja odbyła niewiele 

posiedzeń w związku z rozpoczęciem kadencji w trakcie roku kalendarzowego i wyraziła nadzieję, że 

w roku 2025 to się zmieni.  

 

Ad 5. Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna przeważnie kontrolowała jedną jednostkę 

rocznie, a w poprzedniej kadencji skontrolowano również fundusz sołecki jednego z sołectw. Radna 

Wioletta Pacyna stwierdziła, że jedna kontrola rocznie to zdecydowanie za mało, zwłaszcza że w 

Powiecie Milickim przypada jedna na kwartał, wobec czego Radny Mateusz Pleciak zaproponował po 

jednej kontroli w każdym półroczu, co zyskało aprobatę radnych. Przewodniczący Gracjan Witek 

zaproponował, aby w drugim półroczu skontrolować Szkolne Schronisko Młodzieżowe, a Radna 

Wioletta Pacyna przypomniała, że w ubiegłym roku zwracała uwagę, że dochody Schroniska są 

niewspółmierne do ilości sprzedanych usług (noclegów i posiłków). Radna zauważyła, że kolejne dane 

finansowe Schroniska będą analizowane podczas procedury absolutoryjnej i być może sytuacja uległa 

zmianie, aczkolwiek w roku 2024 wystąpił problem z wodą, co mogło się przełożyć na gorszy wynik 

finansowy tej jednostki. W kontekście planowanych inwestycji w infrastrukturę na terenie Krośnickiej 

Kolei Wąskotorowej Radna zaproponowała przeprowadzenie kontroli w zakresie kosztów 

funkcjonowania kolejki, zwłaszcza że gmina prowadzi spór z wykonawcą remontu lokomotywy 

spalinowej. Zdaniem Radnej istotny jest stan techniczny taboru kolejowego i ewentualne koszty jego 

napraw, gdyż mieszkańców interesuje kiedy na tory wróci parowóz. Po dyskusji radni ustalili 

następujący plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok (zał. nr 4): 

 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Opiniowanie i analiza  wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

3. Opracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krośnice. 

4. Składanie propozycji do projektu budżetu gminy na 2026 rok. 

5. Przeprowadzanie kontroli jednostek budżetowych zleconych przez Radę Gminy. 
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6. Przeprowadzenie kontroli funkcjonalnych: 

- pierwsza połowa roku – Krośnicka Kolej Wąskotorowa, 

- druga połowa roku – Szkolne Schronisko Młodzieżowe. 

7. Sprawy bieżące. 
 

Radna Wioletta Pacyna poinformowała, że w najnowszym Informatorze LGD Dolina Baryczy, 

dostępnym dla mieszkańców i turystów, podane są nieaktualne informacje dot. rozkładu jazdy 

Krośnickiej Kolei Wąskotorowej czy możliwości wypożyczenia rowerów wodnych.  

 

Ad 6. Nie było dyskusji w sprawach różnych.  

 

Ad 7. Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Gracjan Witek o godz. 13:50 zamknął 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

   

  

 
Protokolant      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

          /-/ Olga Skomra                   /-/ Gracjan Witek 


